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PROTOKÓŁ Nr XXX/2008
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 6 listopada 2008r.

Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 15oo –
1820

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał
radnych oraz gości zaproszonych, sołtysów i mieszkańców, po czym stwierdził na
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania
prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 15 radnych. Lista obecności
radnych oraz gości załączona została do protokołu.

 2. Przyjęcie porządku obrad.
Zgłoszono następujące uwagi do porządku obrad:

1. Radna Adamusińska Z. zgłosiła wniosek o wprowadzenie pod obrady
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Bednarza na
Burmistrza Ogrodzieńca. Komisja Rewizyjna wydała opinie w tej sprawi i
projekt uchwały został już przygotowany.

2. Burmistrz Pan Mikulski A zgłosił wniosek o zimne kolejności w porządku
obrad dot. sprawozdania z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał,
które proponuje złożyć na końcu sesji przed interpelacjami i zapytania
radnych.

1 wniosek został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15 głosami

2 wniosek został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15 głosami

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty przez radnych jednomyślnie 15
głosami i przedstawiał się następująco:

Porządek obrad sesji:

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości

obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2009 roku.
5. Podjęcie uchwały w sprawie środków transportowych na 2009 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów

obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2009 roku.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej

obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2009 roku.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości

Ogrodzieniec”.
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości
Giebło”.

10. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z
organizacjami pozarządowymi w 2009 roku.

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji filii bibliotecznej w Gulzowie.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia o nadanie urzędowej nazwy

miejscowości Giebło Kolonia.
13. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia kierownika Ośrodka Pomocy

Społecznej w Ogrodzieńcu do podejmowania działań wobec dłużników
alimentacyjnych.

14. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia pracownika Ośrodka Pomocy
Społecznej w Ogrodzieńcu do podejmowania działań wobec dłużników
alimentacyjnych.

15. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008
rok.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/284/2005 Rady
Miejskiej  w  Ogrodzieńcu  z  dnia  30.  03.  2005  r.  w  sprawie  utworzenia
rachunków dochodów własnych przy gminnych jednostkach budżetowych.

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi pana Edmunda Bednarza na
działalność Burmistrza MiG Ogrodzieniec, przekazanej przez samorządowe
Kolegium  Odwoławcze  w  Częstochowie  pismem  z  dnia  23.  09.  2008r  Nr
SKO/08/12/6/2008

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Bednarza Edmunda na
działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, skierowanej pismem z
dnia 17 października 2008 r.

19. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności
20. Interpelacje i zapytania radnych.
21. Wnioski, zapytania i oświadczenia
22. Zamkniecie obrad

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Ogrodzieńcu  nr  XXIX  /2008  z  dnia  9
października 2008 r. został przyjęty przez radnych bez uwag, jednomyślnie. Za
jego przyjęciem głosowało 15 radnych Protokoły z dwóch sesji nadzwyczajnych:
 z  dnia  3  września  2008  r  o  nr  XXVII,  oraz  z  dnia  29  września  o  nr  XXVIII  -
zostały przyjęte bez uwag jednomyślnie. Za ich przyjęciem głosowało 15
radnych.

Ad. 4.
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2009 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia
stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie Miasta i
Gminy  Ogrodzieniec  w  2009  roku  została  przyjęta.  Za  jej  podjęciem
glosowało 10 radnych, 5 było przeciwnych.
 Uchwale nadano Nr XXX/212/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_212_2008.pdf
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Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie stawek od środków transportowych na
2009 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie stawek od
środków transportowych na 2009 rok została przyjęta. Za jej przyjęciem
głosowało 12 radnych, 3 było przeciwnych.
 Uchwale nadano Nr XXX/213/2008

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów
obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2009 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia
opłaty od posiadania psów obowiązującej na terenie Miasta i Gminy
Ogrodzieniec w 2009 roku nie została przyjęta. Przeciwnych było 13
radnych, 2 glosowało za podjęciem

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty targowej
obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec w 2009 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia
wysokości opłaty targowej obowiązującej na terenie Miasta i Gminy
Ogrodzieniec w 2009 roku - została przyjęta jednomyślnie za jej
przyjęciem głosowało 15 radnych.
 Uchwale nadano Nr XXX/214/2008

Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości
Ogrodzieniec”.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Ogrodzieniec” - została
przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale
nadano Nr XXX/215/2008

Ad. 9
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości
Giebło”.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_213_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_214_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_215_2008.pdf
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zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Giebło - została przyjęta
jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale nadano
Nr XXX/216/2008

Ad. 10
Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Ogrodzieniec z
organizacjami pozarządowymi w 2009 roku.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie.  Uchwała w sprawie programu
współpracy Gminy Ogrodzieniec z organizacjami pozarządowymi w 2009
roku  -  została  przyjęta  jednomyślnie  za  jej  przyjęciem  głosowało  15
radnych.
Uchwale nadano Nr XXX/217/2008

Ad. 11
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji filii bibliotecznej w Gulzowie.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie likwidacji
filii bibliotecznej w Gulzowie została przyjęta. Za jej przyjęciem
głosowało 8 radnych a 6 było przeciwnych. Jeden radny był nieobecny
podczas glosowania.
 Uchwale nadano Nr XXX/218/2008

Ad. 12
Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia o nadanie urzędowej nazwy
miejscowości Giebło Kolonia.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie
wystąpienia o nadanie urzędowej nazwy miejscowości Giebło Kolonia -
została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
Uchwale nadano Nr XXX/219/2008

Ad. 13
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia kierownika Ośrodka Pomocy
Społecznej w Ogrodzieńcu do podejmowania działań wobec dłużników
alimentacyjnych.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie
upoważnienia kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu do
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych została
przyjęta jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale
nadano Nr XXX/220/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_216_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_217_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_218_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_219_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_220_2008.pdf
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Ad. 14
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia pracownika Ośrodka Pomocy
Społecznej w Ogrodzieńcu do podejmowania działań wobec dłużników
alimentacyjnych.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie
upoważnienia pracownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu
do podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych została
przyjęta jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale
nadano Nr XXX/221/2008

Ad. 15
Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na
2008 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok została przyjęta
jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale nadano
Nr XXX/222/2008

Ad. 16
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/284/2005 Rady
Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 30. 03. 2005 r. w sprawie utworzenia
rachunków dochodów własnych przy gminnych jednostkach
budżetowych.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmiany
uchwały Nr XXXI/284/2005 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 30. 03.
2005 r. w sprawie utworzenia rachunków dochodów własnych przy
gminnych jednostkach budżetowych została przyjęta jednomyślnie. Za
jej przyjęciem głosowało 15 radnych.
 Uchwale nadano Nr XXX/223/2008

Ad. 17
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi pana Edmunda
Bednarza na działalność Burmistrza MiG Ogrodzieniec, przekazanej przez
Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Częstochowie pismem z dnia 23.
09. 2008r Nr SKO/08/12/6/2008

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie
rozpatrzenia skargi pana Edmunda Bednarza na działalność Burmistrza
MiG Ogrodzieniec, przekazanej przez samorządowe Kolegium
Odwoławcze w Częstochowie pismem z dnia 23. 09. 2008r Nr
SKO/08/12/6/2008 została przyjęta jednomyślnie. Za jej przyjęciem
głosowało 15 radnych. Uchwale nadano Nr XXX/224/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_221_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_222_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_223_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_224_2008.pdf
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Ad. 18
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Bednarza Edmunda na
działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, skierowanej
pismem z dnia 17 października 2008 r.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie
zgłosili żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie
rozpatrzenia skargi Bednarza Edmunda na działalność Burmistrza Miasta
i Gminy Ogrodzieniec, skierowanej pismem z dnia 17 października 2008
r. została przyjęta. Za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. , 1
wstrzymał się od głosu.
 Uchwale nadano Nr XXX/225/2008

Ad. 19
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności

- 1 października odbył się odbiór inwestycji przebudowy skrzyżowania ulicy
Wojska Polskiego i Krakowskiej w Podzamczu. Inwestycja była prowadzona dzięki
staraniom gminy, a finansowana w całości przez Województwo Śląskie. Koszt ok.
1. 200. 000zł.
- 2 października spotkanie z władzami nowopowstałej firmy włoskiej, której
siedziba mieści się w Fugasówce. Produkowane będą podzespoły do samochodów
( mercedes volvo). Obecnie trwa rozruch linii produkcyjnej.
- 8 października odbyło się spotkanie z firmą, która przygotowuje dokumentację
techniczną dla przyszłej bezprzewodowej telefonii stacjonarnej. Jest to nowa
technologia telekomunikacyjna zapewniająca korzystanie z telefonu i Internetu
bezprzewodowego. W chwili obecnej funkcjonuje ona w województwie
mazowieckim. W najbliższym czasie przewiduje się stworzenie sieci w woj.
śląskim. Inwestor poszukuje dogodnych miejsc w terenie, gdzie mógłby
zlokalizować anteny służące do przekazywania sygnału. Inwestor zainteresowany
jest wieżą przy OSP w Ogrodzieńcu. W chwili obecnej trwa przygotowanie
dokumentów związanych z oddziaływaniem na środowisko. Tylko w przypadku
pozytywnych wyników będzie możliwa zgoda na lokalizację anteny.
- 9 października odbyła się narada z dyrektorami placówek oświatowych na
terenie gminy. 9 września wyznaczony był termin na przetarg na budowę
wodociągu przy ul. Agrestowej w Ryczowie. Przetarg został unieważniony
ponieważ wpłynęła tylko jedna oferta znacznie przekraczająca środki
przeznaczone na budowę.
- 10 października w TV Silesia w sprawie likwidacji zanieczyszczeń azbestowych z
byłego zakładu Izolacja. Starosta zawierciański od niedawna jest właścicielem
tego terenu. Mamy nadzieje ze w najbliższych dwóch latach uda się oczyścić
tereny z azbestu.
- 10 października omawiane były również sprawy dot. dofinansowanie działań
związanych z utrzymaniem środowiska przyrodniczego na jurze Wspólnie z
Parkami Krajobrazowymi woj. Śląskiego będziemy starać się o pozyskanie
środków finansowych na usuwanie samosiejek porastających skałki na naszym
terenie
- 11 października w Bazylice Katedralnej w Sosnowcu odbył się pogrzeb Ks.
Biskupa Adama Śmigielskiego. -

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXX_225_2008.pdf
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- 14 października Burmistrz brał udział w uroczystościach z okazji dnia Edukacji
Narodowej obchodzonych w szkołach na terenie Gminy

- 21 października odbyło się spotkanie z sołtysami oraz z przedstawicielem firmy,
która wygrała przetarg na zimowe utrzymanie dróg gminnych. Na spotkaniu
obecni byli przedstawiciele Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu, którzy
odpowiadają za drogi powiatowe i wojewódzkie.

- W dniach 22 i 29 października i 5, listopada odbyły się kolejne rozprawy w
procesie o narażenie Gminy na szkodę przez osoby związane z Jurajskim Parkiem
Wodnym. Na ławie oskarżonych zasiada dziewięć osób, wśród nich Jadwiga M. i
Andrzej O. byli członkowie zarządu JPW, Zygmunt P - były Burmistrz Miasta i
Gminy Ogrodzieniec, Stanisław Sz. – były Sekretarz gminy oraz osoby
reprezentujące wspólników w spółce JPW. Kolejne terminy rozpraw wyznaczono
na 17, 19, 24. Posiedzenia rozpoczynają się o godz. 10:30 na sali  nr 2 w SR w
Zawierciu. Wstęp wolny. Na rozprawach w miesiącach październiku oraz
zaplanowane na listopad przesłuchiwani są świadkowie.

- 23 października w Warszawie w siedzibie spółki Agora odbyło się
podsumowanie kolejnego etapu akcji pn. Przejrzysta Polska. Nasza Gmina jest
jedną z niewielu gmin w Polsce, która realizowała kolejne zadania związane z
doskonaleniem funkcjonowania administracji i przejrzystości władzy.
Otrzymaliśmy certyfikat przyznany na lata 2008-2010 potwierdzający spełnienie
wymagań dla sprawnie działającego Urzędu Miasta i Gminy. Bardzo wysoko
oceniony został przez ekspertów nasz biuletyn informacji publicznej (III miejsce).

- 24 października w Kiełkowicach odbyło się wręczenie nagrody w powiatowym
konkursie pn. Ekologiczne sołectwo organizowanym przez Starostę
Zawierciańskiego. W tegorocznej edycji zwyciężyło sołectwo Kiełkowice, które
otrzymało nagrodę w kwocie 7. 000zł. 4 listopada w Urzędzie Wojewódzkim w
Katowicach odbyło się spotkanie w sprawie Narodowego Programu Budowy Dróg
Lokalnych.  Gmina  Ogrodzieniec  na  rok  2009  mogła  złożyć jeden  wniosek  na
budowę drogi gminnej.

Ad. 20
Interpelacje i zapytania radnych.

Marek Cholewa – poruszył sprawę wycinki drzew i krzewów na ulicy Olkuskiej
na wysokości Aquapark w kierunku Krakowa. Teren ten wygląda jakby przeszedł
tam jakiś kataklizm. Radny poprosił, aby firma, która wykonywała wycinkę
doprowadziła to miejsce do porządku.

Grażyna Ławrenow - w imieniu mieszkańców Fugasówki zwracam się z prośbą
o zabezpieczenie budynku pod nazwą „Nasza Chata” oraz nadzór policyjny,
ponieważ budynek jest zdewastowany i stwarza zagrożenie zarówno dla tych,
którzy tam przebywają jak i dla pobliskich domostw. W nawiązaniu do
interpelacji radnego M. Cholewy podobnie wyglądało miejsce po wycince krzaków
na  ul.  Kolejowej  na  Fugasówce.  Krzaki  zostały  wycięte  i  pozostawione  na
miejscu, terenu nie uporządkowano.
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Stanisław Orman – ponownie poruszył problem częstych przerw w dostawie
prądu na ulicy Słowackiego. Sytuacja nie uległa zmianie i nadal zdarzają się
wyłączenia.

Robert Łypaczewski – ponownie zwrócił się o założenie progów zwalniających
na ul. Kwiatowej w Gieble. Samochody tam jeżdżą z dużą prędkością i może
dojść do wypadku. Radny zapytał czy progi będą wykonane i kiedy to nastąpi.
Radny ponadto zapytał jak wygląda sprawa związana z Domem Nauczyciela w
Gieble.

Zofia Adamusińska - kilku mieszkańców Ryczowa i Ryczowa Kolonii (kierowcy
samochodów) zwraca się z prośbą do Pana Burmistrza i Radnego Rady Powiatu
Pana Henryka Karcza o interwencję w Dyrekcji Zarządu Dróg Powiatowych w
Zawierciu o namalowanie białej linii przerywanej na drodze powiatowej od
Ogrodzieńca do Ryczowa. Problem tkwi w tym, że uporczywe, gęste mgły
ograniczają widoczność na drodze. Biała linia da większe bezpieczeństwo dla
kierowców. Mieszkańcy posiadający kosze na śmieci skarżą się, że w niektórych
miesiącach śmieci zbierane są 2 razy i ten drugi raz trzeba opłacić dodatkowo.
Nie wszyscy wiedzieli, że taka dodatkowa opłata powinna być uiszczona, więc nie
płacili. Teraz po roku, czy też dłuższym okresie dostają wezwania do uiszczenia
opłat  wraz  z  odsetkami.  Są to  kwoty  rzędu  kilkudziesięciu  złotych  i  więcej.
Pojawia  się pytanie:  czy  umowa  ze  Spółką nie  może  być sporządzona  tak,  że
śmieci będą zbierane 1 raz na miesiąc, a nie co 28 dni, bo stąd biorą się
dodatkowe opłaty. Mieszkańcy twierdzą, że wystarczająco drogo płacą za kosz.
Skoro jesteśmy przy sprawie śmieci, to nadal jest aktualna prośba do Pana
Burmistrza, żeby Gmina przymusiła każdego mieszkańca do posiadania kosza na
śmieci. Mieszkańcy buntują się, mówią, że będą oddawać kosze, ponieważ ci co
ich nie posiadają, śmieją się i nie ponoszą żadnej kary. Jeśli wszyscy będą
posiadać kosze, może wtedy opłata byłaby niższa. W nawiązaniu do tego co
Burmistrz mówił o odsłanianiu skał w gminie Radna zaproponowała, aby również
odsłonić gminną skałę o nazwie Dupnica w Ryczowie.

Janusz Grzesiak – w imieniu mieszkańców Ryczowa poruszył problem miejsca
znajdującego się przy studni na skrzyżowaniu w centrum miejscowości. Jest tam
dużo błota. Teren ten należy doprowadzić do porządku, posprzątać błoto i
uporządkować asfalt.

Burmistrz w odpowiedzi na interpelacje poinformował:
Wycinka drzew. Podzielam opinie, że wycinka samosiejek wzdłuż dróg
wykonywana przez Powiatowy Zarząd Dróg w Zawierciu zarówno we
wspomnianych przez radych przypadkach jak i innych została wykonana byle jak.
Prace wykonywane są prawdopodobnie za pomocą piły mechanicznej
umieszczonej na wysięgniku, która sterowana jest przez operatora z kabiny
pojazdu. Taka technologia prowadzenia prac nie zapewnia wycinania pnia tuż
przy ziemi lecz na wysokości kilkadziesiąt cm ponad gruntem, pozostawiając
kikuty po wyciętych drzewkach. Poza względami estetycznymi stwarza to
niebezpieczeństwo pokaleczenia się o ostre końce wycinanych samosiejek.
Ponownie zwrócę uwagę zarządcy drogi, aby te prace były prowadzone rzetelnie.
Dom Kultury na Fugasówce. Zleciliśmy demontaż licznika i zabezpieczenie
budynku, który przeznaczymy do sprzedaży. Zwrócę uwagę Policji o dokonanie
kontroli obiektu i sprawdzeniu kto tam przebywa.
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Wyłączenia prądu. Zwrócimy się ponownie do Zakłady Energetycznego o
wyjaśnienie sprawy. Ostatnio Zakład tłumaczył wyłączenia energii pracami
konserwatorskimi.
Ulica Kwiatowa w Gieble – progi zwalniające. Nie możemy tego zrobić na
własną rękę. Aby wykonać takie progi należy wykonać projekt organizacji ruchu
dla miejscowości Giebło. Jednak w chwili obecnej nie możemy zlecić prac, gdyż
nie mamy na to pieniędzy. Być może w przyszłym roku uda się problem
rozwiązać.
Dom Nauczyciela w Gieble – w przyszłym roku planuje się przeznaczyć
budynek do sprzedaży.
Malowanie linii na drodze do Ryczowa – jest to bardzo słuszna uwaga.
Zwrócę się z prośbą do Zarządu Dróg Powiatowych w Zawierciu o wymalowanie
linii na drogach.
Wywóz śmieci przez firmę Remondis – odpady odbierane są regularnie co 4
tygodnie zgodnie z dostarczonym mieszkańcom harmonogramem Umowa
zawarta z firmą Remondis określa wywóz odpadów co cztery tygodnie, a nie raz
na miesiąc.
Kosze na śmieci – każdy mieszkaniec powinien mieć podpisaną umowę z firmą
wywożącą odpady. Nie ma ulg dla nikogo, do tematu będziemy wracać i
sprawdzać kto jeszcze nie posiada kosza na śmieci.
Teren wokół studni w Ryczowie –  o tym porozmawiam z Zakładu Usług
Wodnych w Pilicy, w jakim terminie usterka zostanie naprawiona.
Sołtys Żelazka Krzysztof Piątek w imieniu mieszkańców Żelazka i Śrubarnii
odczytał pismo skierowane do Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z prośbą o
poparcie inicjatywy mieszkańców odnośnie dostępu do Internetu w sołectwie. Oto
treść pisma: My niżej podpisani, zwracamy się do Pana Burmistrza z uprzejmą
prośbą o wskazanie kierunków, zainicjowanie i skuteczne wspieranie naszych
działań zmierzających do zapewnienia dostępu do Internetu w naszych
miejscowościach (Żelazko – Śrubarnia). (podpisało 47 mieszkańców)

Ad. 21
Wnioski, zapytania i oświadczenia

Przewodniczący Rady odczytał informacje Urzędu Skarbowego w Zawierciu w
sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych. (Oświadczenia złożyli
wszyscy radnie w terminie) Przewodniczący odczytał również informację
Wojewody Śląskiego dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez Burmistrza
oraz Przewodniczącego Rady. Informacje załączone zostały do protokołu z sesji.

Ad. 22
Zamkniecie obrad
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan
Grzegorz Wałek dokonał zamknięcia XXX sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu
dziękując wszystkim obecnym za udział w niej.


